
Saksprotokoll i Hordaland fagskulestyre - 14.09.2017  
 
YMSE 
 
Styreleiar og administrasjonen utarbeider invitasjon til styremedlemer i andre fagskular til eit møte i 
samband med NOKUT-konferansen 27.-28.okt.  
 
Diverse orienteringar. 
 

- Studentbarometer/spørjeundersøking for fagskulestudentar (i regi av NOKUT) 
 

- Utdanningskvalitetspris for fagskulane m/evt. utdeling av pris på NOKUT-konferansen i 
november. 
Administrasjonen får fullmakt av styret til å nominere tiltak innan fristen (16.okt.). m/orientering 
til styret undervegs. 
 

Tillitsvald Sjur Veim melde tilbake frå Fagskolen i Hordaland sin nylege planleggingsdag på Austevoll. 
 
Finansieringsmodell av Fagskolen i Hordaland:   
 
Seksjonsleiar Birthe Haugen gav ei kort orientering om finansieringa av Fagskolen i Hordaland i 2017. 
 
Spørsmål frå styreleiar: 
 

1. Status for praksisplassar for helsefagstudentar:  
 
Helsefagskolen i Hordaland v/Mette Holmefjord Olsen melder om at om lag 25 studentar skal ut 
i praksis i 10 veker i 2018. Nødvendig med samkøyring og koordinering saman med Helse 
Bergen.  

 
2. Datoar for skulebesøka i november vert formidla til styret snarast. 
 
3. Vedk. saksgangen i NOKUT når det gjeld godkjenning av ulike utdanningar:  Administrasjonen 

utarbeider eit notat som omhandlar ulike problemstillingar når det gjeld etablering av nye 
utdanningstilbod.  Viktig med konkret dokumentasjon. 

 
Saker til neste styremøte: 
  

1. Tilbodet på akvakultur 
2. Styret sin samansetting og styret sin plass i organisasjonen   

 


